
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 218
Er ministeren enig i, at det er et stort problem for den grønne omstilling og for ejere af 
elbiler, der har solceller på taget i husstanden, at staten ikke længere giver refusion på 
elafgiften, hvilket får flere til at afkoble deres solceller, fordi det ikke kan betales sig at 
have solcellerne, når elafgiften til opladning af elbilen ikke længere refunderes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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